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1 Heeft u kennis genomen van het artikel d.d. 27 februari 2019 in het Eindhovens Dagblad 

“Steunpunten Ambulances in Asten en Beek en Donk? 

2 Op basis waarvan is er door de GGD Brabant Zuidoost de keuze gemaakt om de ambulancepost 

toch wel in Beek en Donk te plaatsen en niet in Gemert-Bakel? In een eerder stadium leek hier wel 

sprake van te zijn. Wat zijn hiervoor de redenen geweest? 

3 De aanrijtijden staan in onze gemeente onder druk. In slechts 93% van de gevallen zijn ambulances 

in onze gemeente op tijd terwijl het streefgetal 95% is. Gaan de aanrijtijden og verder onder druk 

staan nu de ambulancepost in Beek en Donk komt te staan in plaats van onze gemeente? Zo nee, op 

basis waarvan wordt dit door de GGD geconcludeerd? Zo ja, kan het college nog verder actie 

ondernemen in een poging dit alsnog te verbeteren? 

4 Er wordt gesproken over analyses op basis waarvan de keuze gemaakt is. Kan het college ervoor 

zorgen dat deze met de gemeenteraad gedeeld worden? 

5 Heeft er tussen de GGD en de mensen die de posten bemannen overleg plaatsgevonden over de 

locatiekeuze? Heeft dit als resultaat opgeleverd dat zij zich hierin kunnen vinden? Indien nee, 

waarom kunnen zij zich hierin niet vinden? 

 


